

Bestyrelsesmøde, tirsdag den 10. januar 2017 i ABC

Mødt: Marie, Henrik, Axel, Thomas, Leth, Susan og Marlene

1) Drøftelse af huslejesagen. Lars Aslan Rasmussen, MF og Rune Dybvad, medlem af Københavns Borgerrepræsentation, deltager i dette punkt.

Der er faldet dom i sagen, og dommen er blevet til at huslejen skal stemme overens med skøn og synserklæringen, dvs. 390.000 kr. pr. år, når huslejestigningen er fuldt indfaset den 1/1-2018. Den årlige husleje skal sættes op med 40.000 kr. den 1. januar hvert år fra 2015 til 2018. ABC skal desuden betale 120.000 kr. i sagsomkostninger, som vi dog får dækket af DGI's retshjælpsforsikring

Vi drøftede sagen med Rune Dybvad og Lars Aslan Rasmussen, og Rune Dybvad vil gå videre med de spørgsmål vi har til Kultur- og Fritidsforvaltningen. Han vil gerne se hvad der kan lade sig gøre for at holde klubben i live. Der bliver snakket om, at kommunen kan lave en aftale med Ingeniørernes Pensionskasse om at kommunen kan stå for hele driften af hallen. Det bliver også foreslået, at kommunen køber grunden, så den kunne blive 100% kommunalejet. Endelig har vi også stadig muligheden for at flytte til en ny hal på Kløvermarken, men det bliver selvfølgelig en længere proces, der vil involvere flere parter.

Rune vil gerne bringe et forslag op på det næste møde i Kultur- og Fritidsudvalget, om at hjælpe os, herunder gå i dialog med pensionskassen. Desuden vil han bede embedsmændene i sin forvaltning om at undersøge mulighederne for at få et ekstraordinært økonomisk tilskud, samt det juridiske grundlag for dommen, især lokalplanen.

Thomas og Rune vil e-maile videre efter mødet, og derefter aftale en mødedato når Rune ved mere.

Bestyrelsen bliver enig i at vi ikke anker sagen.

2) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Det er godkendt

3) Nyt fra kontoret

Udskiftning af rør i hallen til LED:

I dag dukkede to unge gutter op, der gerne ville give et tilbud på udskiftning af lysanlægget. De regner med at kunne lave et tilbud i løbet af en uges tid.

NYT: De var dyrere end det Martin har regnet sig frem til.
Der er sendt ansøgning om tilskud til Klubhuspuljen og Torborgfondet.

Bankskifte:

Der er 3 dokumenter tilbage til underskrift af hele bestyrelsen – de ligger i Thomas' kurv

Ferie:

Kirsten har ferie fra 10 januar til og med 26. januar. Martin afløser.
Der er autosvar på mailen og telefonsvarer. Kirsten svarer mails i det omfang, hun kan mens hun har ferie.
Primære opgaver er at holde nogenlunde rent og ryddeligt.

Opkrævninger:

Alle er opkrævet som de skulle.

Foreløbigt regnskab for 2016:

Er sendt på mail til bestyrelsesmedlemmerne.

4) Drøftelse af budgettet for 2017

Der er udarbejdet et foreløbigt driftsbudget, men der skal stadig skæres i udgifterne, før budgettet går i 0. Vi vil afvente forløbet med kommunen og pensionskassen, og forventer at lave budgettet færdigt på næste bestyrelsesmøde..

Udlejning af cafeen blev drøftet. Der var enighed om, at personer, der ikke er medlemmer af klubben, skal betale et højt depositum(5000kr) og en relativ høj leje (2500kr). Medlemmer skal betale omkring 500kr., afhængig af længden af arrangementet, og uden depositum. Vi annoncerer ikke, at vi udlejer hallen, men alle er velkomne til at henvende sig til Kirsten.

5) Drift af cafeen

Blev drøftet. Bestyrelsen håber meget, at flere klubmedlemmer vil melde sig til at drive cafeen, og Thomas er i kontakt med to, som muligvis er interesserede. Det håber vi snarest at finde en afklaring på. Bestyrelsen har noteret, at mange klubmedlemmer ønsker at kunne betale med mobile pay, men der er enighed om, at vi foreløbigt ikke indfører dette system i klubbens regi.

6) Nyt fra USU, v. Susan og Nicklas

Intet nyt, da der ikke er blevet holdt USU-møde i mellem tiden.

7) Nyt fra SEU, v. Morten

Seniorudvalget har fået mandat til at vælge boldleverandør. Denne vælges d. 20. januar. Bestyrelsen blev enige om at tilbyde træneren samme aflønning som sidste år.

8) Nyt fra MOU v. Henrik

Der er overvejelse i at måske lave en ekstra træning om søndagen, da deltagerantallet er steget. Henrik stopper som motionistformand ved næste generalforsamling, og vi vil forsøge at finde en ny.

9) Nyt fra VEU v. Marie

Steen Bergholdt siger at det går rigtig godt.

10) Regler, når der holdes fest i klubben

Bestyrelsen drøftede problemet med fester fredag og lørdag aften, når der er baneudlejning eller fællestræning næste formiddag. Der blev enighed om, at der SKAL være rent lørdag og søndag kl. 9:30. Hvis man holder fest i klubben, skal man derfor på forhånd sikre sig, at der bliver ryddet op og gjort rent senest på dette tidspunkt. Da det kan være ret svært at se bl.a. glasskår udenfor, når det er mørkt, anbefales det, at festarrangørerne laver en aftale med enten nogle af festdeltagerne eller andre, om at de kommer ned i klubben næste morgen og gør rent.

11) Evt.

Fredag aften er hallen reserveret til seniortræning, men den bliver sjældent brugt. Der er derfor enighed om, at der i stedet kunne laves et fællesarrangement, på tværs af alle hold.

Thomas skal mødes med Mathias Haulund og Kasper Lund Kirkegaard fra DGI på torsdag og drøfte huslejesagen.

Der er problemer med, at personer via Wannasport booker baner, som ikke er ledige, og derfor møder forgæves op. Vi vil tage kontakt med Wannasport med henblik på at få løst problemerne.

Der er generalforsamling tirsdag 2. maj hvor der vil være valg til en række bestyrelsesposter. Bestyrelsen ser meget gerne at nogle af ABCs medlemmer melder sig.

Næste bestyrelsesmøde er den 20. februar kl. 17:30